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 48 واحد تولیدی صنعتی
 در هرمزگان فعال سازی شد

اقتصاد کیش-    معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: 
۴۸ واحد تولیدی صنعتی در استان سال گذشته احیا و به چرخه فعالیت بازگشتند.

ایوب رحیمی  در حاشیه بازدیدی از واحدهای صنعتی استان افزود: از این تعداد واحد 
تولیدی، ۲۳ واحد در خارج از شهرک های صنعتی و ۲۵ واحد دیگر درون شهرک های 

صنعتی استان قرار داشتند.
وی با اشاره به میزان اشتغال ایجاد شده در اجرای احیای طرح های صنعتی فعال شده 

خاطرنشان کرد: با احیای این واحدها برای یکهزار و ۶۰ نفر ایجاد اشتغال شده است.
معــاون امور صنایع ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمــزگان اظهار کرد: برای 
بازگرداندن این واحدها به مرحله تولید ۴۳ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری شده است.

رحیمی یادآورشــد: علاوه بر بحث تسهیلات ســایر موارد از جمله تعیین تکلیف 
بدهی های بانکی، رفع مشکل مالیاتی واحدها، رفع مشکلات بیمه ای و تامین اجتماعی 
واحدها، تامین زیرساخت  در زمینه آب، برق و زمین و همچنین حل و فصل مسائل 
مدیریتی واحدهای صنعتی در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان به صورت پی 

در پی پیگیری می شود.
وی با اشاره به اینکه احیای صنعتی از برنامه های اولویت دار استاندار هرمزگان در دولت 
سیزدهم است، گفت: این مشکلات در نشست های متعدد کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید رصد و با حضور نمایندگان واحدهای تولیدی، دستگاه های اجرایی و بانک های 
عامل راهکارهای موجود بررسی و منجر به اتخاذ تصمیماتی می شود که هدف آن، 

احیای واحدهای تولیدی راکد است.

معاون امور صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان اعلام کرد: 

سازمانآگهیهااقتصـاد کیـش
44424999

این هیات متشــکل از مسئولان ارشد شرکت های 
بخــش خصوصی فعــال در حوزه حمــل و نقل 
دریایی فدراسیون روسیه با حضور در ترمینال های 
کانتینــری، پایانه های فلــه موادمعدنی، ترانزیت، 
تجهیزات و طرح های توسعه این بندر، ظرفیت ها، 
توانمندی هــا و امکانات موجــود در منطقه ویژه 
اقتصادی بندر شهید رجایی را برای همکاری های 

مشترک بررسی کردند.
این هیات ســپس در نشستی با »حسین عباس نژاد« 
مدیرکل و معاونان اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
هرمزگان در راســتای افزایش تبادلات بازرگانی و 
ترانزیت به ویژه در مســیر کریدور شمال به جنوب 
و ســرمایه گذاری های مشترک در زمینه های مورد 

علاقه ۲ کشور گفت  وگو کردند.
گــروه تجاری روســیه که ســفر خــود را از ۳۱ 
اردیبهشــت ماه با بازدید از بنادر امیرآباد، نوشــهر 
و بندرانزلی آغاز کرده اســت و پــس از بازدید از 
ظرفیت های تجاری و عملیاتی بندر شهید رجایی، 
بندرعباس را به مقصد تهران و چابهار ترک کردند.

منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی دارای ۲ هزار 
و ۴۰۰ هکتار مساحت، ۲۲۰ هکتار محوطه بارانداز 
و ۲۴ هکتار انبار مســقف، ۱۳ اسکله چندمنظوره، 
کالای عمومی و فله، ۹ اســکله چندمنظوره، کالای 
عمومی و نفتی، هشــت اســکله کانتینری درحال 

تجهیز و هفت اسکله کانتینری است.

هیات تجاری روسیه از ظرفیت های 
بندر شهید رجایی بازدید کرد

        اقتصاد کیش -   یک هیات دولتی 
و خصوصی روســیه با هدف بررســی 
زمینه هــای همکاری و ســرمایه گذاری 
روس هــا از بخش هــای مختلف بندر 

راهبردی شهید رجایی بازدید کرد.

چهار هزار و ۵۰۰ شناور فعال 
صیادی در آبهای هرمزگان

اقتصاد کیش-     اســتان هرمزگان با بهره مندی از چهار هزار و ۵۰۰ شــناور فعال 
صیادی و ۳۵ هزار صیاد، تولید بیش از یک چهارم محصولات شــیلاتی کشــور را به 
خود اختصاص داده اســت که ســهم قابل توجهی در ارزآوری و صادرات از طریق 

محصولات شیلاتی دارد.
مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه هم اکنون شیلات هرمزگان از ۱۹ بندر صیادی 
و بیش از ۲۰ موج شکن مردمی برخوردار است، گفت: این ناوگان عظیم صیادی برای 
استان هرمزگان بیش از ۳۱۵ هزار تن صید سالانه را رقم زده که موجب رونق سفره های 

مردم و فعالیت چرخه اقتصادی شده است.
مسعود بارانی  افزود: سال گذشته بیش از ۶۸ هزار تن انواع آبزی از هرمزگان به خارج از 
کشور صادر شد که این میزان با رشد چشمگیر ۴۸ میلیون دلاری نسبت به سال ۱۴۰۰، 

افزون بر ۱۳۸ میلیون دلار برای استان ارزآوری داشته است.
وی با اشاره به اینکه شیلات هرمزگان دارای رتبه نخست صادرات از نظر وزنی در سال 
۱۴۰۰ بوده است، افزود: در سال ۱۴۰۰ ارزش صادرات محصولات شیلاتی هرمزگان 

حدود ۹۰ میلیون دلار بود.
مدیرکل شیلات هرمزگان اظهار کرد: البته ظرفیت های غنی صید و صیادی هرمزگان 
نیازمند تعامل مناسب بین همه دستگاه های اجرایی و ارگان ها در راستای حفاظت از 

ذخایر آبزیان و پایداری اشتغال حوزه صیادی است.
بارانی یادآورشــد: برای تقویت ذخایر مهم آبزیان تا پایان سال گذشته حدود ۶ هزار 
و ۶۰۰ سازه زیستگاه مصنوعی در آبهای خلیج فارس نصب شد و تا پایان امسال نیز 

هدف گذاری نصب ۲ هزار سازه جدید در دستورکار داریم.
وی ابراز کرد: بهره مندی از ۱۱۳ هزار تن ظرفیت پرورش ماهی در قفس، ظرفیت تولید 
ماهیان گرمابی، تکثیر و پرورش جلبک، تکثیر و پرورش ماهیان زینتی و سایر آبزیان 
و افزون بر ۵۰ هزار هکتار اراضی پرورش میگو از دیگر ظرفیت های شــیلاتی استان 

هرمزگان است.
گفتنی است؛ استان هرمزگان با برداشت سالیانه افزون بر ۳۱۵ هزار تنُ انواع آبزیان و 

بیش از ۳۵ هزار نفر صیاد، رتبه نخست صید و صیادی در کشور را دارد.

مدیرکل شیلات هرمزگان  عنوان کرد:

زندان بندرعباس با تامین اعتبار 
مناسب به خارج شهر منتقل شود

اقتصاد کیش-    رییس کمیته حقوقی و قضایی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای 
اسلامی گفت: زندان بندرعباس در محیط شهری قرار گرفته که باید هرچه سریع تر با 
تامین اعتبارات مناسب و همکاری سازمان ها و دستگاه های مرتبط به خارج از شهر 

منتقل شود.
الهام آزاد  در بازدید از زندان مرکزی بندرعباس افزود: همکاری سازمان ها و نهادها مانند 
شهرداری ها و سازمان امور اراضی در انتقال زندان ها به خارج از شهرها بسیار ضروری 

بوده و باید نهایت تعامل را در این زمینه داشته باشند.
وی بیان کرد: انتقال زندان ها به خارج از بافت شهری از برنامه های راهبردی سازمان 
زندان هاست که در بند »پ« ماده ۱۱۳ قانون برنامه ششم توسعه به آن پرداخته شده است.
عضو هیات رییسه کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی، هدف از بازدید خود 
از زندان بندرعباس را نیز بررسی تحقق اهداف برنامه ششم توسعه در رابطه با زندان ها 
عنوان کرد و گفت: متاسفانه مکان فیزیکی برای مجرمان و متهمان کم است و امیدواریم 

بتوانیم با ابزارهای نظارتی به رفع این مشکل کمک کنیم.
آزاد اظهار کرد: در سه سال گذشته با پیگیری ها و نظارتی که انجام شده، تلاش کرده ایم 
درصد تکرار جرم را در کشور پایین بیاوریم؛ هرچند که در این حوزه جای کار بسیاری 
وجود دارد اما تلاش خواهیم کرد در برنامه هفتم توسعه موانع و کاستی ها را برطرف و 

نقاط قوت را پررنگ تر کنیم.
وی با اشــاره به برگزاری کلاس های فرهنگی، ورزشــی و مهارت آموزی در زندان 
بندرعبــاس اظهار کرد: امیدواریم این برنامه هــای اثرگذار منجر به بهبود رفتارهای 

اجتماعی و اصلاح و تربیت مددجویان شود.
عضو هیات رییســه کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی، باز اجتماعی شدن 
زندانیان را از دیگر رویکردهای مهم  زندان ها دانســت و گفت: در موضوع مددکاری 
و رسیدگی به امور قضایی زندانیان باید تلاش بیشتری در زندان بندرعباس صورت 

بگیرد.
وی با تاکید بر رفع مشکلات و پیگیری قضایی زندانیان، خواستار افزایش برنامه های 

فرهنگی و تربیتی و تفکیک آنان شد.
کاهش هشت درصدی جمعیت کیفری زندان های هرمزگان

مدیرکل زندان های هرمزگان نیز در جریان این بازدید به ارائه گزارشــی از اقدام های 
انجام شده در زندان های استان پرداخت و گفت: با همکاری و تعامل مناسب با مراجع 
قضایی، جمعیت کیفری زندان های استان نسبت به مدت مشابه پارسال هشت درصد 

کاهش دارد.
مصطفی کیشــانی افزود: اکنون حدود ۸۰ درصد دادرسی ها در زندان های هرمزگان 
به صورت الکترونیکی انجام می شــود و با زیرساخت های فراهم شده، امکان ارتباط 

تصویری زندانیان با خانواده هایشان هم فراهم شده است.
وی به میزان سرانه نگهداری زندانیان در زندان های هرمزگان اشاره و بیان کرد: مبلغی 
که برای غذا، بهداشت و سایر امور زندانیان اختصاص دارد، بسیار ناچیز بوده اما کیفیت 

خدمات دهی در سطح بسیار بالایی در حال انجام است.
رییس کمیته حقوقی و قضایی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی همچنین به 

کانون اصلاح و تربیت بندرعباس رفت و از این مرکز بازدید کرد.
الهام آزاد رییس کمیته حقوقی و قضایی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی به 
همراه مدیرکل دیوان محاسبات استان هرمزگان با حضور در زندان مرکزی بندرعباس از 
بندهای مختلف این ندامتگاه بازدید و مستقیم در جریان مسائل، مشکلات و کمبودهای 

زندانیان قرار گرفت. 
بازدید از کارگاه اشتغال و مهارت آموزی، کتابخانه و سالن های ملاقات الکترونیک و 
حضوری و کانون اصلاح و تربیت از دیگر برنامه های رییس کمیته حقوقی و قضایی 

کمیسیون اصل ۹۰ در بازدید از زندان مرکزی بندرعباس بود.
استان در این سفر، حجت الاسلام نصرالله پژمانفر رییس و اعضای کمیسیون اصل ۹۰ 

مجلس شورای اسلامی را همراهی می کنند.

رییس حقوقی کمیسیون اصل ۹0 مجلس:

پایان تعمیرات؛ نیروگاه بندرعباس 
مهیای تولید برق پایدار در تابستان شد

اقتصــاد کیش-      مدیر عامل نیروگاه بندرعباس گفت: این نیروگاه ضمن تکمیل 
تعمیرات واحدهای خود در خردادماه توسط متخصصان داخلی، با حداکثر توان مهیای 

تولید برق پایدار برای روزهای اوج مصرف تابستان امسال است.
داریوش محمودی  با اشاره به اینکه مهم ترین کالای مورد استفاده مردم، برق بوده که این 
دغدغه با شروع فصل گرما شدت بیشتری پیدا کرده است، افزود: نیروگاه بندرعباس با 
ظرفیت یکهزار و ۳۲۰ مگاوات و توان عملی یکهزار مگاوات، همیشه در کنار هموطنان 

بوده و مشغول برق رسانی به مردم استان است.
وی ادامــه داد: امســال برنامه تعمیرات مفصلی بــرای واحدهای یک، چهار و دیگر 
واحدهای نیروگاه بندرعباس برنامه ریزی شد که درحال حاضر درگیر آخرین مراحل 
تعمیرات اساسی واحد چهار بخار هستیم و امیدواریم تا نیمه خردادماه این آخرین واحد 

در دست تعمیر نیز وارد مدار شده و فصل تعمیرات نیروگاه به پایان برسد.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس توضیح داد: باتوجه به گرم شدن هوا و همچنین شرایط 
سخت آب و هوایی استان هرمزگان دمای هوا در سالن توربین حدود ۶۰ سانتیگراد و 

گاهی در تابستان این دما بسیار افزایش می یابد.
محمودی اضافه کرد: متخصصــان و کارکنان نیروگاه بندرعباس در زمان تعمیرات 
واحدها در چند جبهه کاری از جمله پمپ های آب ورودی لب دریا، بویلر و کندانسور، 
توربین و سیســتم تجهیزات جانبی و همچنین سیستم سیکل حرارتی، در هر زمینه 
تعمیراتی و قسمت های مختلف کاری افزون بر ۲۰۰ نفر به صورت ۲ شیفت کاری 

مشغول فعالیت هستند.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: از نظر تامین و ساخت قطعات داخلی تا این لحظه 
این نیروگاه توانست افزون بر ۲ هزار قطعه ریز و درشت با همکاری شرکت های دانش 
بنیان و راهبری کارشناســان متخصص و بومی شــرکت، بومی سازی کند و موجب 

صرفه جویی بالای ارزی شده و از خروج نقدینگی از کشور جلوگیری کند.
محمودی با اشاره به صرفه جویی برق در تابستان و حساسیت مصرف در این فصل 
پیش رو خاطرنشان کرد: مردم استان هرمزگان همیشه با درایت و همکاری که با تمام 
نهادها و سازمان ها و همچنین کارخانه های تولیدی و صنایع داشتند، در تابستان امسال 
نیز نهایت همکاری با ما خواهند داشت تا با مدیریت کردن لوازم پرمصرف برقی نقش 

بسزایی در تکمیل جهاد و تلاش نیروها صنعت برق داشته باشند.
وی بیان کرد: عبور موفقیت آمیز از پیک مصرف تابستان به همراهی شهروندان بستگی 

داشته و این مهم نیازمند رعایت الگوی صحیح مصرف است.
مدیــر عامل نیروگاه بندرعباس توصیه کرد: حتــی الامکان دمای کولرها را در دمای 
آسایش یعنی همان ۲۴ درجه سانتیگراد گذاشته و از روشن کردن لوازم برقی پرمصرف 
در ساعات اوج مصرف خودداری کرده و در ساعاتی که در منزل حضور ندارند کولرها 
را خاموش کنند. محمودی توجه به الگوی مصرف برق را امری مهم دانست و افزود: 
این فرهنگ علاوه بر کمک  به اقتصاد خانواده در کاهش شاخص مصرف برق کشور و 

کاهش هزینه های کشور نیز موثر خواهد بود.

ارجاع مستقیم پرونده های حوادث جرحی 
و تصادفات ساده به بیمه در هرمزگان

اقتصاد کیش-       مدیرکل دادگســتری هرمزگان گفت: برای نخســتین بار در کشور 
طرح آزمایشی ارجاع مستقیم پرونده های حوادث جرحی و تصادفات ساده به بیمه در 

هرمزگان در حال اجرا است. 
مجتبی قهرمانی با اشاره به اینکه پرونده تصادفات جرحی بدون ارجاع به دادگاه ها و 
دادسراها به صورت مستقیم به بیمه ها فرستاده می شود، افزود: از شهریور پارسال تاکنون 

۱۰۰ پرونده به بیمه ها ارجاع شده است.
وی با بیان اینکه پیش از اجرای این طرح، بررسی پرونده های جرحی در دادگاه ها تا 
حدود ۶ ماه زمان می برد، تصریح کرد: تسریع در رسیدگی و کاهش پرونده های ورودی 
مربوط به تصادفات در دادگستری ها، تسهیل در زمان و هزینه برای مردم و ایجاد رقابت 

بین بیمه ها از مزایای این طرح است.
مدیرکل دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: براساس قانون کاهش مجازات حبس در 

سال ۹۹ طبق ماده ۷۱۶ و ۷۱۷، تصادفات جرحی جنبه عمومی ندارد

برای نخستین بار در کشور صورت می گیرد؛

بسته های ویژه توسعه ابوموسی طراحی شده است
اقتصاد کیش-    استاندار هرمزگان گفت: بسته های 
ویژه در خصوص مســائلی همچون تردد، مشــوق 
سکونت، ایجاد شغل و محیط اقتصادی برای ابوموسی 
طراحی و تدوین شــده است که می تواند به توسعه 

هرچه بیشتر این جزیره کمک کند.
مهدی دوســتی  در نشست شورای اداری شهرستان 
ابوموسی که با حضور رییس و اعضای کمیسیون اصل 
۹۰ مجلس شورای اسلامی برگزار شد، با اشاره به اینکه 
این جزیره چند مســاله بزرگ دارد، افزود: ابوموسی 
یک شهرستان خاص و استراتژیک است و با توجه به 
موقعیت ویژه در حوزه امنیت ملی و حساسیتی که بر 

روی آن وجود دارد باید در اولویت قرار گیرد.
وی بیان کرد: باتوجه به اینکه حوزه نفتی ســیری در 
حیطه شهرســتان ابوموسی قرار گرفته است لذا نیاز 
هست در مسئولیت های اجتماعی و اشتغال سهم خود 
را ایفا کند، اگر بتوان اکوسیستم مورد نظر را شکل داد 

می توان بر حل این مسائل امیدوار بود.
نماینده عالی دولت در استاندار هرمزگان با قدردانی از 
رییس و اعضای کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای 
اسلامی که به مدت سه روز برای بازدید از ظرفیت های 
این اســتان به هرمزگان سفر کرده اند، گفت: این سفر 
بعــد از بیانات و فرمایش های رهبرمعظم انقلاب در 

خصوص مجلس انقلابی است.
دوســتی گفت: هدف از برگزاری این نشست ها و 
سفرها شــنیدن حرف مردم و احصای مشکلات و 
مسائلی است که مردم با آن مواجه هستند؛ در جزیره 
ابوموســی هم مسائلی وجود دارد که باید این مسائل 

حل شود.
مسائل جزیره ابوموسی با حضور معاون اول 

رییس جمهور بررسی می شود
رییس کمیســیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی 
نیز در این نشســت با اشاره به اینکه مردم مشکلات 
مختلفی دارند اما در واقع کارهای اساســی و جدی 

در این جزیره صورت گرفته است، گفت: قرار است 
مسائل و مشکلات این جزیره در حضور معاون اول 
رییس جمهوری بررســی شــده تا به زودی آن ها را 

برطرف کنیم.
حجت الاسلام نصرالله پژمانفر اظهار کرد: شان ملت 
ما بیش از این اســت و باید خدمات متنوعی به مردم 

داده شود.
وی گفت: امروز دشمنان کاری کرده اند که اقدامات 
مسوولان دیده نمی شود که این ظلم است؛ خدمات 
عدالت مدارانه باید داده شــود که خوشبختانه دولت 

سیزدهم بر این مدار گام برداشته است.
رییس کمیســیون اصــل ۹۰ باتوجه به اینکه جزیره 
ابوموسی نظامی بوده و تاکنون کارکرد نظامی داشته 
اســت، بیان کرد: باید با حفظ وضعیت موجود زمینه 
حضور مردم در این جزیره فراهم شود، چرا که بدون 
مردم نمی تــوان به رقم خوردن اتفاق خاص امیدوار 

بود.
پژمانفر تاکید کرد: نباید ماموریت نظامی فعلی تقلیل 

یابد بلکه باید کاری کرد با حضور مردم تثبیت حاکمیت 
ملی جمهوری اسلامی ایران را در این جزیره تقویت 
کرد، علاوه بر ایــن تولد نوزادان، به چرخه در آمدن 

وضعیت اقتصادی هم می توان این کار را انجام داد.
حجت الاســلام نصرالله پژمانفــر رییس و اعضای 
کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی با همراهی 
اســتاندار هرمزگان ضمن ادای احترام به مقام شامخ 
شهدای ابوموســی، از ظرفیت ها و زیرساخت های 
حوزه برق، آب، بهداشــت و درمان، گردشــگری و 
مســکن این جزیره بازدید کرده و سپس در نشست 

شورای اداری این شهرستان شرکت کردند.
جزیره ابوموســی یا بوموســی شــامل جزیره های 
بوموســی، تنب بزرگ، تنب کوچک، سیری، فارور 

بزرگ و فارور کوچک است.
جزیره بوموسی با ۱۲ کیلومتر مربع وسعت به عنوان 
مرکز این شهرســتان در آب هــای خلیج فارس و در 
فاصله ۷۵ کیلومتری بندرلنگه و ۵۷ کیلومتری شرق 

جزیره سیری واقع شده است.

استاندار هرمزگان :

صدور یک هفته ای پروانه ساختمانی طرح نهضت ملی 
مسکن در بندرعباس

اقتصاد کیش-     اســتاندار هرمزگان گفت: در حال 
حاضر صدور پروانه های ساختمانی در بندرعباس به 
سریع ترین شکل ممکن و در کمتر از یک هفته تا یک 

روز صادر می شود. 
مهدی دوستی در جلســه قرارگاه مسکن نیروهای 
مسلح هرمزگان، اظهار کرد: دو هفته ای یکبار نشست 
شورای مســکن استان برگزار می شود و دو دستگاه 
بزرگ آموزش و پرورش  و دانشــگاه علوم پزشکی 
نیز در این شــورا عضو شده اند تا مسکن پرسنل شان 
را با ســرعت مناســبی پیش ببرند و از جلسه ی آتی 
نماینده ی نیروهای مسلح نیز می تواند جهت پیشبرد 
مسکن جامعه هدف خود در شورای مسکن حضور 

پیدا کند. 
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان، تاکیدکرد: 
محدودیتی در اعطای زمین برای مســکن نیروهای 
مسلح وجود ندارد و آمادگی داریم در راستای تسریع 
و تســهیل احداث مسکن، اقدامات لازم از جمله در 
خصوص کمک به تامین و در دســترس بودن شن و 
ماســه مورد نیاز قرارگاه مسکن نیروهای مسلح در 

استان را انجام دهیم. 
دوســتی با اشــاره به حجم بالای مسکن مورد نیاز 

نیروهای نظامی و انتظامی مستقر در استان هرمزگان، 
تاکیدکــرد: آماده ایم زمین برای احداث بچینگ بتن 
و تســهیلات جهت خرید بچینــگ را نیز در اختیار 
تعاونی مسکن نیروهای مسلح قرار دهیم تا عملیات 

اجرایی مسکن با سرعت بیشتری پیش رود. 
وی تاکید کرد: در اردیبهشت ماه سال جاری حدود 

۲۰ هزار پروانه ساختمانی در استان صادر شده است 
و در حال حاضر صدور پروانه های ســاختمانی در 
بندرعباس به ســریع ترین شکل ممکن و در کمتر از 
یک هفته تا یک روز صادر می شود که همین امر باعث 
شده است هرمزگان در نهضت ملی مسکن رتبه اول 

کشوری را در اختیار داشته باشد. 


